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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:166 Sveriges skjutbanor

Det pågår tydligen ett arbete inom Polismyndigheten med att ta fram en ny FAP 
om skjutbanor.

Sveriges sportskyttar, jägare, poliser och det svenska försvaret är beroende av 
att vi har bra och fungerande och tillgängliga skjutbanor över hela landet för 
träning och tävling.

Arbetet med att ta fram en ny FAP får inte på något sätt äventyra våra jägares, 
våra sportskyttars, polisens eller det svenska försvarets möjligheter att utöva sitt 
tränings- och tävlingsskytte.

Våra skjutbanor fungerar bra som det är och har i dag höga säkerhetskrav och 
skyddskrav, och olyckor är mycket sällsynta.

Det är mycket viktigt att vi inte på något sätt försvårar för träning och 
tävlingsverksamhet med att lägga orimligt höga krav på våra skjutbanor.

Min fråga till statsrådet Mikael Damberg är följande:

 

Vad avser statsrådet att göra för att en ny FAP inte på något sätt ska försvåra 
eller äventyra skytteverksamheten för sportskyttar, jägare, poliser och det 
svenska försvaret och deras möjlighet att utöva sin träning och sin 
tävlingsverksamhet?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-07
Besvaras senast
2019-02-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


